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DAMES EN HEREN, 
 
Op dinsdag 4 december 2007 hield de Subcommissie 
voor Landbouw, Visserij en Plattelandsbeleid een 
gedachtewisseling over het verslag van de Vlaamse 
Regering ‘Vinger aan de Europese Pols. Overzicht 
van de voor Vlaanderen belangrijke EU-dossiers in 
2007. Juli 2007’. Mevrouw Sophie Dewispelaere, 
raadgever van het kabinet van de heer Kris Peeters, 
minister-president van de Vlaamse Regering, 
Vlaams minister voor Institutionele Hervormingen, 
Havens, Landbouw, Zeevisserij en Plattelandsbeleid 
gaf een toelichting. 
 
 
TOELICHTING 
 
Mevrouw Sophie Dewispelaere zegt dat het verslag 
van de Vlaamse Regering ‘Vinger aan de Europese 
Pols. Overzicht van de voor Vlaanderen belangrijke 
EU-dossiers in 2007. Juli 2007’ twee delen bevat die 
van belang zijn voor het beleidsdomein Landbouw 
en Visserij. Deel V – Raadsformatie Landbouw en 
Visserij (bladzijde 30 tot en met 34) geeft een over-
zicht van de agenda van de voorbije Europese Land-
bouw- en Visserijraden. Bijlage 8 (bladzijde 99 tot 
en met 105) geeft een overzicht van de belangrijkste 
dossiers. De spreekster beperkt zich in haar uiteen-
zetting tot bijlage 8. 
 
Het is de bedoeling om tijdens de Europese Land-
bouw- en Visserijraad van 17 tot 19 december 2007 
een politiek akkoord af te sluiten over het ‘voorstel 
voor een verordening van de Raad houdende een 
gemeenschappelijke ordening van de wijnmarkt’. Na 
dat akkoord zal de hervormde gemeenschappelijke 
marktordening (GMO) inwerkingtreden.  
 
Het ‘voorstel van een verordening van het Europees 
Parlement en de Raad betreffende de aanduiding, 
presentatie en labelling van gedistilleerde dranken’ 
is inmiddels goedgekeurd als A-punt.  
 
Over het ‘voorstel voor een verordening tot aanpas-
sing van de Gemeenschappelijke Marktordening 
Suiker en van de tijdelijke herstructureringsmaatre-
gelen’ is beslist op de Europese Landbouw- en Vis-
serijraad van 22 en 23 oktober 2007. De spreekster 
noemt de aangepaste GMO Suiker geen goede zaak 
voor België.  
 
De ‘herziening Richtlijn 96/22/CEE en 96/23/CEE 
inzake hormonen en residuen’ is een federaal dos-
sier. Het dossier is niet besproken onder het Portuge-
se voorzitterschap, tijdens de tweede helft van 2007.  
 
Over het ‘verslag van de Commissie aan de Raad en 
het Europees Parlement inzake de toepassing van 

titel II van Verordening (EG) nr. 1760/2000 van het 
Europees Parlement en de Raad tot vaststelling van 
een identificatie- en registratieregeling voor runde-
ren en inzake de etikettering van rundvlees en rund-
vleesproducten’ heeft de Europse Landbouw- en 
Visserijraad nog geen verslag ter goedkeuring ont-
vangen. Hetzelfde dient gezegd van de ‘identificatie 
en registratie van schapen en geiten’.  
 
Het ‘voorstel van verordening in uitvoering van het 
verslag over randvoorwaarden en inzake rechtstreek-
se steunverlening onder het gemeenschappelijk 
landbouwbeleid’ is een belangrijk dossier. De con-
crete voorstellen worden ingewacht. In het licht van 
de bespreking van de ‘Health Check’ verwacht de 
spreekster bijkomende aanpassingen aan de rand-
voorwaarden en ‘cross compliance’.  
 
De ‘herziening van de bestaande wetgeving betref-
fende de etikettering van voeder en de procedure 
voor vergunning/intrekking van voedermaterialen 
(Richtlijnen 79/373/EEG, 96/25/EG, 82/471/EEG en 
93/74/EEG)’ wordt louter op werkgroepniveau be-
sproken. Het dossier valt bovendien onder de be-
voegdheid van de federale overheidsdienst (FOD) 
Volksgezondheid.  
 
De ‘Ontwikkelingsronde van Doha (DDA)’ (Doha 
Development Agenda) is een aanslepend dossier. Er 
valt volgens de spreekster weinig nieuws over te 
melden.  
 
De bespreking van het ‘voorstel voor een richtlijn 
van de Raad betreffende het in de handel brengen 
van teeltmateriaal van fruitgewassen, alsmede van 
fruitgewassen die voor de fruitteelt worden gebruikt’ 
is overgedragen. De richtlijn is herschikt. Er is een 
eerste bespreking aan dit voorstel gewijd onder Duits 
voorzitterschap. Het dossier omvat een aantal punten 
die van belang zijn voor Vlaanderen. Onder het Por-
tugese voorzitterschap is het document niet opnieuw 
behandeld. 
 
Het ‘voorstel voor een richtlijn van het Europees 
Parlement en de Raad tot vaststelling van een kader 
voor communautaire actie ter verwezenlijking van 
een duurzaam gebruik van pesticiden’ is bijna afge-
rond. Het wordt op dit ogenblik vooral besproken in 
het Europees Parlement. De Landbouw- en Visserij-
raad heeft zich er al enkele keren over gebogen. Het 
dossier zal worden afgerond onder Sloveens voorzit-
terschap.  
 
Over de ‘mededeling over de strategie voor dierlijke 
gezondheid 2007-2013’ is reeds een eerste medede-
ling gebeurd. De spreekster gaat ervan uit dat de 
conclusies zullen worden besproken op de Land-
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bouw- en Visserijraad van 17 tot 19 december 2007.  
 
De ‘herziening Verordening (EG) nr. 1774/2002 
inzake niet voor menselijke consumptie bestemde 
dierlijke bijproducten’ valt onder de bevoegdheden 
van de FOD Volksgezondheid.  
 
De Landbouw- en Visserijraad heeft nog geen con-
creet dossier ontvangen over ‘maatregelen tot uit-
voering van het actieplan biobrandstoffen’. De 
spreekster vermoedt dat dit onderwerp naar voren zal 
komen in de ‘Health Check’. Er wordt gepleit voor 
een afschaffing voor de premie voor energiegewas-
sen. Dat tegen 2020 tien percent van de transport-
brandstof biobrandstof moet zijn, spoort volgens de 
Europese Commissie de sector meer dan voldoende 
aan om over te stappen op de productie van bio-
brandstof.  
 
Het ‘Groenboek negatieve gevolgen klimaatverande-
ring’ valt onder het departement Leefmilieu, Natuur 
en Energie (LNE).  
 
In de eerste helft van 2008 zal de Landbouw- en 
Visserijraad een discussie wijden aan ‘mededeling 
en voorstel voor een verordening van de Raad voor 
het intensiveren van de strijd tegen illegale, niet-
aangegeven en niet-gereglementeerde visserij’. Het 
technische voorstel over de ‘mededeling over een 
beleid voor het geleidelijk uitbannen van teruggooi 
in de Europese visserij’ wordt eveneens in de eerste 
helft van 2008 verwacht. De spreekster benadrukt 
het belang van dit dossier. 
 
De ‘mededeling van de Commissie aan de Raad en 
het Europees Parlement betreffende een Europese 
aanpak voor ecolabelling van visserijproducten’ is 
een stille dood aan het sterven. Het is vrijwel onmo-
gelijk visvangst op zee te reglementeren of te contro-
leren. Er zijn evenwel nog geen definitieve conclu-
sies getrokken.  
 
Het ‘voorstel voor een verordening van de Raad 
betreffende de verzameling, het beheer en het ge-
bruik van gegevens in de Visserijsector’ is een tech-
nisch dossier dat voortdurend op technisch niveau 
wordt besproken. Het betreft de voorbereiding op de 
jaarlijkse Landbouw- en Visserijraad van december 
die beslist over de totaal toegestane vangsten (TAC).  
 
Er zijn nog geen concrete voorstellen over ‘herzie-
ning Verordening inzake het herstelplan voor kabel-
jauwbestanden’. De voorstellen zullen in het ver-
lengde liggen van de beslissingen genomen op de 
Landbouw- en Visserijraad van 17 tot 19 december 
2007. De situatie van de kabeljauwbestanden in de 
Noordzee is behoorlijk goed. In de andere visgebie-
den is dat minder het geval. De spreekster vermoedt 
dat het herstelplan niet versoepeld zal worden.  

De ‘herziening Verordening technische maatregelen 
voor het Noordzeegebied’ is een gevolg van het her-
stelplan. De opdracht om de quota te reduceren ver-
eist telkens een technische visserijmaatregel.  
 
 
De verslaggever, De voorzitter, 
 
Jef TAVERNIER Jos DE MEYER 
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